

EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

[Texte]

Tuesday, October 21, 1986

• 1604

The Clerk of the Committee: Hon. members, your first order of business is to elect a chairman. I am ready to receive motions to that effect.

Mr. Ellis: I move Mr. Prud'homme.

Mr. Crouse: I second that.

Motion agreed to.

The Clerk: I declare Mr. Prud'homme the duly elected chairman of the committee and invite him to take the Chair.

• 1605

The Chairman: Hon. members, needless to say, I am very touched.

The first words I would like to be on record are to thank very much those present, Mr. Ellis, Mr. Crouse, Mr. Ladouceur, Mr. Cooper, and of course our esteemed Chief Government Whip, Mr. Fennell, and my esteemed colleague Mr. Malépart, for being present and for asking me to chair again. We will do it, as usual, in a very friendly manner and try to be as useful as our colleagues from all parties want us to be.

My first duty after having thanked you is to call for the election of a vice-chairman, and I shall now recognize that the nominations are now open. Who would like to propose someone?

Mr. Crouse: I would like to propose the Honourable Jack Ellis. I have elevated him, you will notice.

The Chairman: Seconded by Mr. Malépart, Mr. Fennell, Mr. Ladouceur, Mr. Cooper. Any other nominations?

Motion agreed to.

The Chairman: I am now on the appointment of a subcommittee. It is moved by Mr. Cooper that the chairman, vice-chairman, and now it is going to be Mr. Murphy, I suppose, comprise the Subcommittee on Agenda and Procedure.

La motion est adoptée.

Mr. Ellis: Mr. Chairman, I move there be two subcommittees, one on communications and one on travel. I do not know who is prepared to take on travel, but I will take on communications.

The Chairman: On communications, before it was Mr. Jack Ellis and the two members were Dr. Isabelle and Mr. Murphy. Is it your pleasure to have the same group? Okay.

TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

[Traduction]

Le mardi 21 octobre 1986

Le greffier du Comité: Honorables membres du Comité, le premier point de votre ordre du jour est l'élection d'un président. Je suis prêt à recevoir des motions à cet effet.

M. Ellis: Je propose la nomination de M. Prud'homme.

M. Crouse: J'appuie la motion.

La motion est adoptée.

Le greffier: Je déclare M. Prud'homme dûment élu président du Comité et l'invite à prendre la présidence.

Le président: Honorables membres, je suis très touché, inutile de le dire.

Mes premiers mots seront pour remercier les députés présents, M. Ellis, M. Crouse, M. Ladouceur, M. Cooper et, bien sûr, notre estimé whip du gouvernement, M. Fennell, ainsi que mon estimé collègue M. Malépart, d'être venus et de m'avoir demandé de présider de nouveau le Comité. Nous travaillerons, comme à l'accoutumé, d'une manière très amicale et tâcherons de nous montrer aussi utiles que nos collègues de tous les partis le souhaitent.

La première tâche qui m'incombe, après vous avoir tous remerciés, est l'élection d'un vice-président et je suis disposé maintenant à recevoir des motions à cet effet. Quelqu'un souhaite-t-il proposer un candidat?

M. Crouse: Je propose la candidature de l'honorable Jack Ellis. Vous remarquerez que je lui ai octroyé une promotion.

Le président: Appuyée par M. Malépart, M. Fennell, M. Ladouceur, M. Cooper. Y a-t-il d'autres mises en candidature?

La motion est adoptée.

Le président: J'en viens maintenant à la formation d'un sous-comité. M. Cooper propose que le président, le vice-président, ainsi que maintenant M. Murphy, je suppose, soient membres du Sous-comité du programme et de la procédure.

Motion agreed to.

M. Ellis: Monsieur le président, je propose la création de deux sous-comités, l'un chargé des communications et l'autre des voyages. Je ne sais pas qui est disposé à siéger à celui des voyages mais je prendrai celui des communications.

Le président: Le Sous-comité des communications était présidé auparavant par M. Jack Ellis et comptait deux autres membres, le D^r Isabelle et M. Murphy. Souhaitez-vous conserver la même composition? Bien.